
Fjelstervang Helhed - Fællesbestyrelsen 

Bestyrelsesmøde 
09-09-2024 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

 

Referent: Peter 

Ordstyrer: Martina 

Kaffe/te og snacks: Skolen 

Afbud: Lene, Tanja 

 

DAGSORDEN 

# Punkt Ansv. Beskrivelse af punkt Referat 

1 Bordet rundt i Børnenes 

Allé 

Peter 

Pia 

Kort overblik over, hvad der rører sig i 

Børnenes Allé med interesse for 

fællesbestyrelsen. 

17.15 

SFO: Godt møde med forældregruppen, 

stor opbakning. 

Skole: Gode møder i klasserne med stor 

opbakning fra alle. Nationale overgangstest 

fylder i disse uger, det er ikke kun positivt. 

Der er startet rigtig godt op på skoleåret. 

BH: Jubilæet var en fantastisk dag. Stor 

taknemmelighed og tilfredshed hos alle. 

Børnenes Hus har vundet ”Øko-Oscar-

prisen” – et stort skulderklap fra 

kommunen til genbrugs-musikvæggen. 

Fokus på at være en del af legen som 

voksen, forbereder snarligt tilsyn. 

2 Fotografering Alle Martin knipser bestyrelsens 

medlemmer 

17.30 

Vi var rimelig fotogene… 

3 Lukkedage i børnehave 

og SFO 

Pia Lukkedage for 2024-25 gennemgås og 
godkendes. 

17.40 

Bestyrelsen bakker op om lukkedagene (se 

hjemmesiden), så vi har mulighed for at 

spare på personaletimer. 

4 Madordning Pia Status på sagen. 18.00 

Hvis madordning besluttes, gælder 

beslutningen for alle forældre. 

Betalingen vil fra 2025 blive 597 kr./mdr., 

hvis man er bosat i Ringkøbing-Skjern 

Kommune, prisen er højere, hvis man er 

bosat i Herning Kommune. Det er 

ærgerligt, da vi har flere familier fra 

Herning Kommune. 



Det er vigtigt, at BH ikke skal lave køkkenet 

om for at kunne få madordning. 

Der vil altid være nok mad til at kunne 

servere til snackmåltider, da børnene 

spiser flere gange om dagen. Børn behøver 

ikke medbringe noget selv. 

Vi forventer ikke at skulle øge 

personaletimerne ifm. madordning. 

Skolen ser ordningen an det første års tid 

med henblik på evt. deltagelse i en 

skolemadsordning – der er positiv 

stemning for dette, men rammerne vil blive 

anderledes. 

Vi stiler mod at starte ordningen 1. januar 

2025. 

5 Styringsdokumenter for 

vores arbejde 

Peter Se vedhæftede. Alle bedes læse dem 
igennem, vær klar med opklarende 
spørgsmål. 

18.30 
Vi aftaler at lave bestyrelsens beretning 
både i Børnenes Hus og på skolen ved et 
arrangement, hvor alle forældre er samlet. 
 
Vi aftaler en konkret procedure på næste 
møde. 
 
Der er flere forhold i ”Bilag til 
styrelsesvedtægterne” for skolen, som er 
forældede. Der bør laves en opdateret 
udgave, evt. i forlængelse af nyt 
folkeskoleforlig. 

6 Rejsning af penge til 

projekter i helheden 

Peter 
Pia 

Vi har flere mindre projekter, som vi 
med fordel kan beskrive i en 
helhedsplan for Børnenes Allé 
Fjelstervang. 
 
Status på parkeringsplads og 
værktøjsskur i Børnenes Hus. 

18.55 

Peter spørger RKSK om, hvor ofte skolens 

boldbane slås – og hvad har vi krav på? Der 

er ikke tilfredshed med græssets længde, 

hvis der skal spilles bold. 

Denis finder en dato for en gruppe, der 

genstarter arbejdet – et samarbejde 

mellem borgere, foreninger og 

skole/institution. 

Vi har fået afslag på ansøgning til ny p-

plads. 

Vi har fået afslag på at bygge et mindre 

skur til værktøj. 

7 Evt. og godkendelse af 

referat 

Peter  19.00 

Referat godkendt. 

Punkter til næste møde: 

- Valg 

- Fastholdelse af medarbejdere 

 

 


